
Telefonmøte i AR søndag 2. juli hos Miriam

Saksliste:

● Godkjenning av siste referat. -godkjent
● Evaluering av webinar. - alt i alt et bra webinar. Savnet litt at foreleser hadde

satt seg bedre inn i rasen og hadde spesifikk kunnskap om hd status. Det ble
mange runde formuleringer og anbefalinger rundt bruk/ikke bruk av HD kunne
kommet tydeligere frem.

● Evaluering av Oppdrettermøtet - referat? Referat kommer ( Silje). Oppdaterte
retningslinj er for bruk av avlsdyr sendes til styret ( Trine). Gjennomføringen
av møtet gikk bra/som forventet, men lavt oppmøte selv om det var digitalt.
Det var ganske tam respons hos de fleste som deltok og det ble i liten grad
diskusjoner. Og mest gjennomgang fra avlsrådet. Avlsrådet ser ikke behov for
et oppdrettermøte til i år på show101 når det er så lite interesse.

● Helseundersøkelsen - hva skjer videre. Avlsrådet ved Miriam venter på svar
fra Frode på hvordan vi kan gå videre med avlsanbefalinger ut fra resultatet
på helseundersøkelsen. Det blir tatt med svaberg til spesialen på Vestby i
høst.

● Høstens program. Beslutter i møte å ikke ha flere oppdrettermøter i høst. Det
har kommet inn flere forslag til tema på webinarer fra medlemmer (
urinstinktet, eksteriørbeskrivelse, foring) samt forslag om å vise søksøvelser
på video.

● Evt. Brev fra medlem gjennomgått. Ønske om å undersøke om bruk av
inseminering har sammenheng med økt forekomst av keisersnitt. Også
spørsmål om å danne et nordisk avlsråd som aktuelt? Dette er allerede
dannet under møte i mai.


